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PROTOKÓŁ NR 26/2019 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

BO.Bz.0022.19.2019 

 

PROTOKÓŁ NR  26/2019 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 18 kwietnia 2019 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie utworzenia 

stanowiska drugiego wicedyrektora – zajęcie stanowiska. 

5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji z działalności Powiatowego 

Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o.  za 2018 rok. 

5.3. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo - Opiekuńczego w Raciążku za 2018 rok. 

5.4. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

za 2018  rok Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

5.5. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za 2018 rok. 

5.6. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z wykonania uchwał 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego podjętych na III sesji. 

5.7. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu 

współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2018”. 

5.8. Informacja Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim 

dot. kosztów utrzymania mieszkania treningowego w okresie utrzymania trwałości projektu 

partnerskiego „Rodzina w Centrum 2”. 

5.9. Projekt ogłoszenia o konkursie na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

5.10. Pismo Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad działającej za pośrednictwem pełnomocnika 

reprezentującego Biuro Konstrukcyjne REJPROJEKT Anna Rej z siedzibą Siołkowa 336,  

33-330 Grybów, o wydanie opinii na realizację inwestycji drogowej dot. rozbudowy drogi 

krajowej nr DK91 od km 216+453 do km 216+871,66, tj. na długości 418,66 m w ramach 

inwestycji polegającej na rozbiórce wiaduktu w ciągu drogi krajowej nr 91 wraz z budową 

nowego wiaduktu nad linią kolejową w miejscowości Dąbrówka gmina Raciążek oraz  

w miejscowości Konstantynowo gmina Waganiec”  - zajęcie stanowiska. 

5.11. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół im. Ignacego Jana Paderewskiego w Zbrachlinie  

o wsparcie organizacji Festiwalu Piosenki Religijnej dla Szkół Podstawowych „Śladami 

Świętego Jana Pawła II” – zajęcie stanowiska. 

5.12. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół im. Ignacego Jana Paderewskiego w Zbrachlinie  

o wsparcie organizacji „XIX Festiwalu Piosenki Angielskiej” – zajęcie stanowiska. 
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5.13. Wniosek Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej w Ciechocinku o wsparcie finansowe przy 

zakupie nagród dla dzieci biorących udział w „VI Wojewódzkich Pokazach i Paradzie 

Strażackiej” – zajęcie stanowiska. 

5.14. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie organizacji 

dożynek wojewódzkich w Ciechocinku – zajęcie stanowiska. 

5.15. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie oferty firmy 

Polskie Wydawnictwa Reklamowe z Torunia odkupienia albumu fotograficznego „Powiat 

Aleksandrowski – niezwykłe miejsca pod dachem nieba” – zajęcie stanowiska. 

5.16. Wniosek o udzielenie zamówienia o wartości powyżej 15.000 zł bez podatku od towarów  

i usług, a nie przekraczającej kwoty wskazanej w art. 4 pkt 8 ustawy Prawo zamówień 

publicznych na opracowanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej na budowę placówki 

opiekuńczo – wychowawczej dla 14 dzieci w Aleksandrowie Kujawskim wraz  

z wyposażeniem, ustalona wartość zamówienia, projekt zapytania ofertowego z załącznikami 

oraz projekt umowy z wykonawcą – zajęcie stanowiska. 

5.17. Projekt umowy z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim o wsparcie finansowe ze środków 

budżetu państwa organu prowadzącego w zakresie rozwijania zainteresowań uczniów przez 

promocję i wpieranie czytelnictwa dzieci i młodzieży, w tym nowości wydawniczych  

w ramach realizacji Priorytetu 3 „Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa” w roku 2019. 

5.18. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie interpelacji 

radnego dot. zakupu ławek i zamontowania ich na terenie parku przy Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim – zajęcie stanowiska. 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Zwierzchowska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego. Witam Wicestarostę Aleksandrowskiego pana Adama Potaczek, Członkinię 

Zarządu Powiatu panią Małgorzatę Wdowczyk, Skarbnika Powiatu panią Dorotę Sobierajską  

i Sekretarza Powiatu pana Piotra Marciniaka.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 12:00. 

 

 

Ad 2. 

Pan Lidia Zwierzchowska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu. Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 25/2019 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 11 kwietnia 2019 r. 
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Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do przedłożonego protokołu nr 25/2019   

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 11 kwietnia 2019 r.? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez 

czytania. Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 25/2019 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 11 kwietnia 2019 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego 

posiedzenia.  

Wnoszę o zdjęcie z porządku punktu: 

5.8. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków na opracowanie dokumentacji technicznych 

stanowiących podstawę do ubiegania się o dofinansowanie zadań inwestycyjnych drogowych  

w ramach  Funduszu Dróg Samorządowych oraz z rezerwy Ministerstwa Infrastruktury – zajęcie 

stanowiska. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie.  

 

Pani Lidia Zwierzchowska – wnoszę o rozpatrzenie dotychczasowego pkt 5.9. „Pismo Dyrektora 

Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie utworzenia stanowiska drugiego 

wicedyrektora – zajęcie stanowiska.” jako pierwszego i odpowiednią zmianę kolejności następnych 

punktów. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie.  

 

Pani Lidia Zwierzchowska – wnoszę o rozszerzenie porządku posiedzenia o punkty: 

5.16. Wniosek o udzielenie zamówienia o wartości powyżej 15.000 zł bez podatku od towarów  

i usług, a nie przekraczającej kwoty wskazanej w art. 4 pkt 8 ustawy Prawo zamówień 

publicznych na opracowanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej na budowę placówki 

opiekuńczo – wychowawczej dla 14 dzieci w Aleksandrowie Kujawskim wraz z wyposażeniem, 

ustalona wartość zamówienia, projekt zapytania ofertowego z załącznikami oraz projekt umowy 

z wykonawcą – zajęcie stanowiska. 

5.17. Projekt umowy z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim o wsparcie finansowe ze środków 

budżetu państwa organu prowadzącego w zakresie rozwijania zainteresowań uczniów przez 

promocję i wpieranie czytelnictwa dzieci i młodzieży, w tym nowości wydawniczych  

w ramach realizacji Priorytetu 3 „Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa” w roku 2019. 
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5.18. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie interpelacji 

radnego dot. zakupu ławek i zamontowania ich na terenie parku przy Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim – zajęcie stanowiska. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czy są inne wnioski o zmianę porządku posiedzenia? Nie widzę. 

 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków na opracowanie dokumentacji technicznych 

stanowiących podstawę do ubiegania się o dofinansowanie zadań inwestycyjnych drogowych  

w ramach  Funduszu Dróg Samorządowych oraz z rezerwy Ministerstwa Infrastruktury, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

utworzenia stanowiska drugiego wicedyrektora – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.1. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie utworzenia stanowiska drugiego wicedyrektora. 

Na dzisiejszym posiedzeniu Zarządu Powiatu obecny jest Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim pan Michała Wilniewczyc, który złożył wniosek o wyrażenie zgody 

na utworzenie stanowiska drugiego wicedyrektora wraz z informacją uzupełniającą na temat 

kosztów jego utworzenia. Proszę wyjaśnić zawiłości dotyczące kosztów utworzenia stanowiska 

wicedyrektora. Podaje pan kwotę 4.141,35 zł i dzieli przez 2. 

 

Pan Michał Wilniewczyc – kwota 4.141,35 zł jest to kwota całkowita związana z zatrudnieniem 

pracownika, biorąc pod uwagę wykształcenie tej osoby, którą ja bym widział, to jest stopień 

mianowany, ze stażem podanym w piśmie, ze wszystkimi składkami. Dzielę to na dwa ze względu 

na to, że etat godzin dydaktycznych nauczyciela na etacie wicedyrektora jest 9, w przypadku naszej 

szkoły. Ja wiem, że wszystko jest z subwencji, ale każde stanowisko wiąże się z dodatkowymi 

kosztami, zwłaszcza kierownicze. Czyli są to te dodatkowe koszty, które wynikają z utworzenia 

stanowiska.  

 

Pan Piotr Marciniak – czy ta osoba jest nauczycielem tej szkoły, ma etat w szkole? 
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Pan Michał Wilniewczyc – nie, to jest osoba spoza szkoły. Pracuje cały czas aktywnie jako 

nauczyciel. 

 

Pan Piotr Marciniak – czyli te 9 godzin trzeba doliczyć dodatkowo. 

 

Pan Michał Wilniewczyc – ja mam w arkuszu organizacyjnym na wakacie te 9 godzin. 

Skończyłem już arkusz organizacyjny, jutro go przedłożę. Jeżeli chodzi o matematykę, język 

angielski i jeszcze kilka przedmiotów, to mam wakat. Biorąc pod uwagę ten nabór, który ma być, 

podchodząc do tego ostrożnie to i tak te godziny by były. W przypadku decyzji negatywnej, i tak 

będę musiał zatrudnić nauczyciela matematyki. To będzie wynikało z wymiaru godzin jakie 

będziemy potrzebowali od września.  

 

Pani Dorota Sobierajska – szacując koszty pan Dyrektor przyjął wynagrodzenie zasadnicze i nie 

uwzględnił dodatku.  

 

Pan Michał Wilniewczyc – dodatek funkcyjny nie był uwzględniony. Dodatek motywacyjny 

posiada u mnie każda osoba na stanowisku kierowniczym. Z tym, że dodatek ten nie zwiększa 

kosztów ponieważ stanowi pulę środków do mojej dyspozycji wynikającą z ilości etatów.  

Dodatek funkcyjny byłby ok. 1.000 zł. 

 

Pani Dorota Sobierajska – obecny Wicedyrektor ma dodatek funkcyjny w wysokości 1.300 zł.  

 

Pan Michał Wilniewczyc – co najmniej miałby 1.000 zł. Będzie tworzony nowy regulamin, będzie 

możliwość zwiększenia kwoty w dodatkach motywacyjnych i obniżenia dodatku funkcyjnego.  

 

Pan Adam Potaczek – czy pracownik funkcyjny nie w randze dyrektora mógłby wykonywać te 

czynności, które by miał wicedyrektor? 

 

Pan Michał Wilniewczyc – nie. Wicedyrektor przejąłby obowiązki związane z egzaminami 

zawodowymi, które odbywają się dwukrotnie. Podzieliłbym część dydaktyczną. Mam kilka typów 

szkół i podzieliłbym je pomiędzy wicedyrektorów. Każdy odpowiadałby za konkretny typ szkoły, 

za dokumentację. Ze względu na taką różnorodność moja funkcja czasami jest bardzo ograniczona 

jeżeli chodzi o możliwości obserwacji lekcji. Biorąc pod uwagę jeszcze to, że przy zmianie 

przepisów tych obserwacji musiałbym zrobić bardzo dużo. Większość nauczycieli mam 

dyplomowanych. Ustawa i rozporządzenie nakładają na dyrektora obowiązek oceny pracy. 

Dyplomowanych nauczycieli jest 40. Są 23 kryteria oceny nauczyciela dyplomowanego. To jest 

ogromna papierologia. Przy tym też będę potrzebował współpracy, bo większość z tych kryteriów ja 

muszę udokumentować.  

 

Pan Adam Potaczek – czy mamy jakieś dane szacunkowe o ile może wzrosnąć nabór w tym roku, 

w porównaniu z dotychczas prowadzonym naborem? 
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Pan Michał Wilniewczyc – dwa lata temu utworzyliśmy 5 oddziałów, w obecnym roku szkolnym 

tych oddziałów było 6. Minimalna ilość oddziałów jakie otwieraliśmy to było 5. W szkole 

przysposabiającej do pracy były cały czas 4 oddziały, biorąc pod uwagę uczniów, którzy odchodzili, 

przychodzili. W związku z tym, że do szkoły przysposabiającej do pracy przyjdą 22 osoby, zostanie 

35, to praktycznie tam będzie 6 oddziałów. Zwiększy się tu o 2 oddziały. Taka sytuacja będzie przez 

4 lata, mimo, że nauka trwa 3 lata, zawsze rodzice korzystają z możliwości przedłużenia nauki  

o rok. De facto te osoby spędzają w naszej szkole 4 lata. W związku z tym podwójnym rocznikiem, 

przez najbliższe 4 lata będzie potrzeba funkcjonowania drugiego wicedyrektora. Później, gdy 

sytuacja się zmieni, możemy wrócić do sytuacji jaka jest obecnie.  

 

Pan Piotr Marciniak – jaka jest liczebność oddziałów? 

 

Pan Michał Wilniewczyc – 20 – 25 uczniów. Jest to ostrożna prognoza. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – dziękuję panu Dyrektorowi, o decyzji Zarządu Powiatu zostanie pan 

poinformowany. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jestem za, ale moja propozycja jest taka, żeby wstrzymać się 

jeszcze z podjęciem decyzji i przyjrzeć się wszystkim szkołom, a nie tylko jednej. W ślad za jedną 

szkołą pójdzie druga szkoła. Druga sprawa, jeśli chodzi o przyszły okrągły stół, który ma się odbyć, 

jednym z punktów jest temat oceny pracy nauczyciela. Przy takim szerokim kryterium oceniania, 

przy dużej liczbie nauczycieli mianowanych, rzetelnie to robiąc, dyrektor szkoły musiałby tylko  

oceniać. Praktycznie te oceny, które już się odbyły dla nauczycieli dyplomowanych, ich objętość to 

minimum 16 stron A4.  To nie jest kopiuj wklej ponieważ każdy nauczyciel co innego robi, każdy 

ma swoje działania i to wymaga pracy i obserwacji, sprawdzania dokumentacji prowadzonej przez 

nauczyciela. Być może od września coś się zmieni, są takie zapowiedzi.  Poza tym, nie wiemy jaki 

będzie nabór na nowy rok szkolny. Uważam, że warto byłoby przyjrzeć się temu tematowi od 

września i zobaczyć jaki będzie nabór, jakie będą problemy. 

 

Pan Piotr Marciniak – uważam, że decyzję trzeba podjąć już ponieważ dyrektor musi uwzględnić 

nowe stanowisko w arkuszu organizacyjnym.  

 

Pani Lidia Zwierzchowska – nie jesteśmy w stanie przewidzieć rzeczywistych skutków naboru  

i jaki on będzie.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – sporządza się arkusz organizacyjny, a później można wprowadzić 

aneks do tego arkusza. Właściwą organizację, czyli aneks nr 1 robi się w sierpniu. Nikt nie jest  

w stanie przewidzieć ile dzieci przyjdzie do szkół średnich. Kiedyś był to projekt organizacji, a 

właściwa organizacja była później. Teraz ta właściwa organizacja nazywana jest aneksem nr 1.  

 

Pan Piotr Marciniak – uważam, że decyzję powinien mieć Dyrektor już teraz. 
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Pani Dorota Sobierajska – uważam, że decyzja powinna być podjęta po zakończonym naborze. 

Jeżeli okaże się, że nie będzie takiego wzrostu oddziałów jaką planuje pan Dyrektor, wówczas nie 

będzie potrzeby tworzenia stanowiska drugiego wicedyrektora. 

 

Pan Adam Potaczek – jestem za tym, żeby decyzję podjąć po zakończonym naborze. 

 

 

Na posiedzenie Zarządu Powiatu poproszona została pani Paulina Smykowska Naczelnik Wydziału 

Polityki Społecznej. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – proszę przybliżyć temat utworzenia stanowiska drugiego 

wicedyrektora w ZS Nr 2, do kiedy musimy podjąć decyzję? 

 

Pani Paulina Smykowska – Dyrektor ZS Nr 2 złożył wniosek o rozważenie możliwości 

utworzenia stanowiska drugiego wicedyrektora. Kolejny krok to przekazanie informacji o kogo 

chodzi, bo ta osoba musi spełniać kwalifikacje, które są określone w rozporządzeniu. W tej chwili 

Dyrektor chce zielone światło, że może kogoś zatrudnić kto będzie spełniał te kwalifikacje.  

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czy decyzję Zarząd Powiatu może podjąć dopiero po zakończonym 

naborze? 

 

Pani Paulina Smykowska – tak, teraz i tak tego nie wprowadzi do arkusza, bo organizację już 

zrobił, jest ona już zaopiniowana przez związki zawodowe.  Stanowisko to będzie mógł 

wprowadzić dopiero w aneksie i będzie obowiązywało od 1 września, na następny rok szkolny. 

Organizację robi się w kwietniu. Do 19 kwietnia związki miały czas na zaopiniowanie.  

Do 21 kwietnia składają do organu prowadzącego. Z uwagi na to, że w tym terminie są święta, 

najpóźniej 23 kwietnia organizacje muszą wpłynąć do organu prowadzącego, zaopiniowane już 

przez związki. Zatem w tej organizacji, którą ma w tej chwili żadnych zmian wprowadzić nie może.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – pan Dyrektor mówił, że kończy organizację. 

 

Pani Paulina Smykowska – zmienił się ramowy plan w ostatniej chwili. W momencie kiedy 

organizacje powinny znaleźć się w związkach zawodowych do zaopiniowania weszło w życie nowe 

rozporządzenie. W związku z tym, że organizacje robimy systemem elektronicznym, system nie 

nadrobił na tyle szybko, żeby  mogli te organizacje poprawić. W związku z tym dostali opinie 

związków zawodowych trochę na wyrost, natomiast później przedłożyli związkom informację jakie 

zmiany zostały wprowadzone w związku ze zmianą ramówki. Teraz przerabiają tylko te elementy, 

które wynikają z nowej ramówki m.in. godziny do dyspozycji dyrektora, nowe szkolne plany 

nauczania. Natomiast całość, jeżeli chodzi o zaakceptowanie to jest już zaopiniowane. Jeżeli będzie 

chciał wprowadzić stanowisko drugiego wicedyrektora to aneksem nr 1, ale musi mieć na to zgodę 

Zarządu Powiatu. Musi mieć osobę oraz zgodę Zarządu na zatrudnienie, nie ma tutaj konkursu ale 

jest wyrażenie zgody. 
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Pani Dorota Sobierajska – czy są jakieś uregulowania, mówiące o tym w jakich przypadkach 

tworzy się stanowisko wicedyrektora? 

 

Pani Paulina Smykowska – wicedyrektor zatrudniany jest za zgodą organu prowadzącego szkołę. 

Pierwszy wicedyrektor powyżej 12 oddziałów, drugi wicedyrektor za zgodą organu prowadzącego. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jeżeli Zarząd Powiatu powróciłby do tego tematu w sierpniu to 

jeszcze Dyrektor będzie miał czas na zmianę organizacji i zatrudnienie wicedyrektora. Posiedzenie 

Rady Pedagogicznej odbywa się pod koniec sierpnia.  

 

Pani Paulina Smykowska – pytanie co to jest za osoba? Jeżeli jest to osoba z zewnątrz to osoba ta 

musi złożyć wypowiedzenie 3 miesiące przed, a zatem musi w maju mieć informację w tym 

zakresie.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – można rozwiązać umowę o pracę za porozumienie stron i z dnia  

na dzień przejść do innej szkoły.  

 

Pani Paulina Smykowska – teraz odbywa się ruch kadrowy. Dyrektor w maju musiałby mieć 

decyzję Zarządu Powiatu w tym zakresie. Nie znam osoby, którą pan Dyrektor chce zatrudnić  

i dlatego nie mogę się wypowiedzieć na ten temat. Ruch kadrowy odbywa się w maju. 

 

Pan Adam Potaczek – czy nauczyciel mianowany może być wicedyrektorem? 

 

Pani Paulina Smykowska – tak, mianowany albo dyplomowany.  

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czy są jeszcze pytania, uwagi? Nie widzę. Po zapoznaniu się  

z pismami Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie utworzenia 

stanowiska drugiego wicedyrektora i kosztów z tym związanych, po wysłuchaniu wyjaśnień 

Dyrektora ZS Nr 2, proponuję podjąć decyzję w sprawie wyrażenia zgody  na utworzenie 

dodatkowego stanowiska wicedyrektora w sierpniu br., po przedłożeniu informacji na temat 

ostatecznych wyników naboru na rok szkolny 2019/2020. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z pismami Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie utworzenia stanowiska drugiego wicedyrektora i kosztów z tym związanych, 

po wysłuchaniu wyjaśnień Dyrektora ZS Nr 2, postanowił podjąć decyzję w sprawie wyrażenia 

zgody  na utworzenie dodatkowego stanowiska wicedyrektora w sierpniu br., po przedłożeniu 

informacji na temat ostatecznych wyników naboru na rok szkolny 2019/2020. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 10 kwietnia 2019 r. 

znak: PS.4324.21.2019 wraz z pismem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 10 kwietnia 2019 r. i z dnia 15 kwietnia 2019 r. w sprawie utworzenia stanowiska drugiego 

wicedyrektora, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji z działalności 

Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o.  za 2018 rok. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia informacji z działalności Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim 

Spółka z o.o.  za 2018 rok. 

Pan Prezes nie mógł przybyć na dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu z powodu wyjazdu 

służbowego. Jest obecna pani Bożena Zachacz Główna Księgowa, która udzieli odpowiedzi  

na nasze pytania. 

Otwieram dyskusję. 

 

Pani Dorota Sobierajska – proszę, żeby pani Główna Księgowa przedstawiła jak wygląda sytuacja 

finansowa szpitala, bo nasze zaniepokojenie wzbudza fakt wzrostu zobowiązań krótkoterminowych 

o prawie 5 mln. zł. Zarząd chciałby wiedzieć co się na nie składa, jakiego rodzaju są to 

zobowiązania. Druga kwestia to stabilność finansowa szpitala. Porównywaliśmy wskaźniki, są one 

niezaciekawe. Co prawda jest wyjaśnienie, że nie ma refundacji, ale chcielibyśmy usłyszeć, żeby 

pani to potwierdziła, że nie ma niebezpieczeństwa i krachu w finansach szpitala. Pan Prezes szpitala 

ubiegając się o dofinansowanie ze strony powiatu budowy, remontu oddziału chirurgicznego 

wskazywał, że potrzebny jest udział własny, mogliśmy dać 4 mln. zł, a brakowało bodajże 6 mln. 

zł. Z przedłożonej informacji wynika, że udział własny był niecałe 2 mln. zł. Z wyniku finansowego 

nie wynika, żeby te pieniądze pozostały, patrząc wprost, dostał 2,8 mln. zł, 1,9 mln. zł wydał  

na dofinansowanie, a co się stało z resztą tych pieniędzy? Czy Zarząd Powiatu ma się czym 

martwić jeżeli chodzi o sytuację finansową szpitala?  

 

Pani Bożena Zachacz – odpowiadając na pierwsze pytanie, dlaczego zobowiązania 

krótkoterminowe są tak wysokie, wynika to z faktu, że na koniec roku otrzymaliśmy faktury 

inwestycyjne na ponad 2 mln. zł, dwie faktury nam się skumulowały, które zostały uregulowane na 

początku następnego roku.  

Druga sprawa, nie widać tutaj tych środków finansowych, które państwo przekazaliście, główną 

przyczyną jest to, że nie wystąpiliśmy do końca roku o refundację dofinansowania. Wszystko co 

zapłaciliśmy do grudnia pochodziło z naszych środków, z kredytu i z dofinansowania kapitału.  

Ta sytuacja będzie dopiero rozliczona w 2019 roku i te środki będzie widać na kontach w 2019 

roku.  

 

Pani Dorota Sobierajska – jakiego rodzaju, oprócz tych 2 mln. zł, które związane są z inwestycją, 

są zobowiązania krótkoterminowe, bo wykazane są w wysokości ponad 8 mln. zł? 
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Pani Bożena Zachacz – to są wszystkie zobowiązania związane z inwestycją. Zwykłe 

zobowiązania krótkoterminowe są na ok. 2 mln. zł, są to bieżące zobowiązania. 

 

Pani Dorota Sobierajska – czy istnieje niebezpieczeństwo, że nie otrzymacie tej refundacji? 

Wiem, że problemy z refundacjami są, my czekaliśmy ponad półtora roku na refundację naszej 

inwestycji. Czy wtedy jest niebezpieczeństwo, że nie będziecie regulować terminowo swoich 

zobowiązań? 

 

Pani Bożena Zachacz – na obecną chwilę sytuacja jest taka, że wystąpiliśmy o dwie zaliczki, bo 

były duże kwoty do zapłacenia i otrzymaliśmy kwotę refundacji ponad 5 mln. zł.  

 

Pani Dorota Sobierajska – wystąpiliście o zaliczkę refundacji kosztów inwestycji, która została 

zakończona? 

 

Pani Bożena Zachacz – nie, wystąpiliśmy o zaliczkę, kiedy inwestycja nie była zakończona. 

Inwestycja nie jest jeszcze rozliczona. Mieliśmy finansowanie w formie zaliczki bądź refundacji. 

Skorzystaliśmy z tej i z tej opcji. Wystąpiliśmy o dwie faktury zaliczkowe i kilka faktur, które 

zostały zapłacone w tamtym roku z dokapitalizowania spółki i kredytu o refundację.  

 

Pani Dorota Sobierajska – czy nie ma niebezpieczeństwa, że będziecie mieli przeterminowane 

płatności? 

 

Pani Bożena Zachacz – nie, na pewno nie. Na chwilę obecną nie ma zagrożenia.  

 

Pani Dorota Sobierajska – czy szpital na chwilę obecną jest wypłacalny? 

 

Pani Bożena Zachacz – na chwilę obecną nie ma ani jednej faktury, która jest po terminie, chyba, 

że przyślą później duplikat, ale na chwilę obecną nie ma takiej faktury. Jeżeli chodzi o bieżące 

zagrożenia, które będą, wiadomo co się teraz dzieje w Państwie, że nie potrafimy powiedzieć co 

będzie. Pan Prezes jest dzisiaj w NFZ i co przywiezie nie wiemy, jakie będą dalsze rozstrzygnięcia.  

 

Pani Dorota Sobierajska – to, że zostały zaangażowane te pieniądze, cały czas będę drążyła te 

ponad 1 mln. zł, a w sumie ponad 2 mln. zł, z tym co przekazaliśmy w tym roku, te pieniądze w jaki 

sposób będą wykorzystane? Czy idą w udział własny przy ubieganiu się o środki przy następnych 

inwestycjach? 

 

Pani Bożena Zachacz – tak.  

 

Pani Dorota Sobierajska – czy idą na konsumpcję? 

 

Pani Bożena Zachacz – nie, na pewno nie na bieżącą działalność. Na temat tych dalszych 

inwestycji, chciałabym, żeby wypowiedział się już pan Prezes. Te środki są na pewno wykorzystane 

na inwestycje, nie idą na bieżącą działalność.  
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Pani Dorota Sobierajska – z czego wynikała zmiana wielkości udziału własnego? 

 

Pani Bożena Zachacz – zmiana udziału wielkości wkładu własnego wynikała z podpisanej nowej 

umowy o dofinansowanie.  

 

Pani Dorota Sobierajska – kiedy to nastąpiło? 

 

Pani Bożena Zachacz – nie powiem konkretnej daty, nie pamiętam, był to koniec grudnia bądź 

początek stycznia tego roku. 

 

Pani Dorota Sobierajska – jeżeli sposób finansowania będzie taki jak do tej pory, to jakiegoś 

realnego zagrożenia funkcjonowania szpitala nie ma? Nie mówię o sytuacjach nadzwyczajnych. 

 

Pani Bożena Zachacz – sytuacje nadzwyczajne to są takie, że lekarze walczą o pieniądze, 

ratownicy rozpoczęli strajk, są to bardzo realne zagrożenia. Pozostali pracownicy również 

domagają się wzrostu wynagrodzeń. Do tego dochodzi wzrost kosztów. Obecnie dostaliśmy kolejne 

aneksy dot. badań, bo korzystamy z opisów badań tomografu i rentgenu. Podwyższenie stawki 

może nas miesięcznie kosztować 10.000 zł – 15.000 zł. Albo przyjmiemy te warunki, albo nie. Są 

to takie zagrożenia wynikające z działalności, którą prowadzimy.  

 

Pani Dorota Sobierajska – a kwestie dotyczące toczących się spraw pacjentów o odszkodowania? 

Czy ubezpieczenie szpitala zapewnia pokrycie tych roszczeń? 

 

Pani Bożena Zachacz – tak. Na chwilę obecną nic mi nie jest wiadomo. Wystarcza pokrycie  

z ubezpieczenia. Praca radcy prawnego na tyle jest skuteczna, że nie mamy takich zagrożeń. 

Zagrożenia są, ale stara się, żebyśmy nie ponosili konsekwencji. Jest tych spraw trochę, ale na 

dzisiaj wystarcza ubezpieczenie.  

 

Pani Dorota Sobierajska – czy pani jako Główna Księgowa może stwierdzić, że sytuacja szpitala 

jest stabilna? 

 

Pani Bożena Zachacz – powtarzam to cały czas, że na chwilę obecną sytuacja ta, która się teraz 

stworzyła w Państwie, nie mogę powiedzieć, że za miesiąc np. ordynatorzy nie wypowiedzą umów 

o pracę, jeśli jakiś oddział wypowie umowy to państwo sami rozumiecie co będzie konsekwencją 

tego.  

 

Pani Dorota Sobierajska – ale na chwilę obecną, czy szpital jest w stanie regulować swoje 

zobowiązania, spłacać terminowo kredyt? 

 

Pani Bożena Zachacz – na chwilę obecną nie mamy ani jednej faktury, która jest 

przeterminowana. Wszystkie zobowiązania są spłacane w terminie. 

 

Pan Adam Potaczek – czy faktury są płacone w pierwszym terminie płatności, czy po renegocjacji 

terminu płatności? 
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Pani Bożena Zachacz – wszystkie są płacone w pierwotnym terminie płatności. 

 

Pani Dorota Sobierajska – z naciskiem zadaję pytania, bo wiem jak wyglądała sytuacja szpitala 

poprzednio, gdzie pan Dyrektor z panią Główną Księgową deklarowali, że wszystko jest  

w porządku nie informując o tym, że są długi nie z tego roku tylko z lat poprzednich są 

nieuregulowane. 

 

Pani Bożena Zachacz – zobowiązania są regulowane terminowo. Rozliczenie inwestycji w tym 

roku, dlatego te zobowiązania tak wypadły niefortunnie. Gdyby rozliczenie inwestycji przypadło  

w jednym roku to inaczej by to wyglądało, a na przełomie okresu tak to wygląda.    

 

Pani Dorota Sobierajska – w związku z tymi inwestycjami, które były i są prowadzone w szpitalu, 

czy czeka nas coś jako powiat? Mam na myśli np. sytuację kiedy wyskoczył audyt energetyczny, 

który powinien być w kosztach uwzględniony, a nie został i powiat musiał wydatkować środki na 

ten cel. Czy w tej chwili w związku z prowadzonymi inwestycjami, też później np. za rok 

konieczne będą przeglądy, które spowodują znaczne koszty?     

 

Pani Bożena Zachacz – na chwilę obecną nic mi nie jest wiadomo. 

 

Pan Adam Potaczek – wartości niematerialne i prawne, co się tu mieści? 

 

Pani Bożena Zachacz – oprogramowania komputerowe. 

 

Pan Adam Potaczek – wskaźnik płynności bieżącej z roku na rok spada, wynosi 0,41%, a 

powinien być minimum 1, tak samo wskaźnik płynności szybkiej też spada, co ma niebagatelne 

znaczenie jeśli chodzi o prosperowanie szpitala.  

 

Pani Bożena Zachacz – jeżeli chodzi o wskaźniki płynności to jest to skutek tego, że prowadzona 

jest inwestycja. Zobowiązania powstałe w grudniu zapłacone zostały w styczniu. To wszystko 

związane jest z prowadzoną inwestycją.  

 

Pani Dorota Sobierajska – w przedłożonej informacji szeroko jest opisane o zawartych umowach 

na dofinansowanie projektów  dot. nowych inwestycji. Jak z wkładem własnym?  

 

Pani Bożena Zachacz – dofinansowanie jest bardzo duże. 

  

Pani Dorota Sobierajska – inwestycja jest na 6,3 mln. zł, dofinansowanie jest 5,2 mln. zł, wkład 

własny 1,1 mln. zł. Mówimy o termomodernizacji i budowie łącznika. 

 

Pani Bożena Zachacz – jest zabezpieczenie z Funduszu Ochrony Środowiska, pożyczka nisko 

oprocentowana, zabezpieczenie na wkład własny, jeżeli chodzi o to 1,1 mln. zł.  

  

Pani Dorota Sobierajska – jest to dalsze zadłużanie zakładu.  
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Pani Bożena Zachacz – jeżeli dojdzie to do skutku.  

 

Pani Dorota Sobierajska – jakie będzie zabezpieczenie pożyczki? Chyba nie macie dużych 

możliwości jeżeli chodzi o zabezpieczenie.  

 

Pani Bożena Zachacz – chyba majątkiem, nie pamiętam.  

 

Pani Dorota Sobierajska – majątek już jest zabezpieczony, objęty jest hipoteką. 

 

Pani Bożena Zachacz – nie pamiętam. Nie wiem czy to nie będzie z NFZ. 

 

Pani Dorota Sobierajska – czyli udział własny będzie zabezpieczony w formie? 

 

Pani Bożena Zachacz – pożyczki z Funduszu Ochrony Środowiska. 

 

Pani Dorota Sobierajska – w jakiej wysokości jest przewidywana pożyczka, 2 mln. zł czy więcej? 

 

Pani Bożena Zachacz – na chwilę obecną mówimy o 1,1 mln. zł, dot. termomodernizacji. 

 

Pani Dorota Sobierajska – czy w kosztach ujęte jest przeprowadzenie audytu energetycznego, 

żeby nie było później zaskoczenia? 

 

Pani Bożena Zachacz – wszystko jest ujęte. 

 

Pani Dorota Sobierajska – szpitale były zwolnione z obowiązku przeprowadzenia audytu, ale 

jeżeli chodzi o spółkę taki obowiązek jest. 

 

Pan Adam Potaczek – w ilu bankach macie otwarte linie kredytowe? 

 

Pani Bożena Zachacz – obsługuje nas Getin Bank i Bank Ochrony Środowiska. 

 

Pan Adam Potaczek – w jaki sposób te banki zostały wybrane? 

 

Pani Bożena Zachacz – w drodze negocjacji. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – jak wygląda obecna sytuacja szpitala w odniesieniu do roszczeń 

pracowników? 

 

Pani Bożena Zachacz – jak państwo wiedzą mamy spór z ratownikami medycznymi. Żądania ich 

są dość wysokie. Wnoszą o podniesienie wynagrodzenia zasadniczego. Obecnie mają jeszcze 30% 

dodatku. Pan Prezes będzie starał się wliczyć ten dodatek do wynagrodzenia zasadniczego.  

Na 8 maja zaplanowane są rozmowy.  
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Pani Lidia Zwierzchowska – czy środki przekazywane szpitalowi przez NFZ na bieżącą 

działalność medyczną uwzględniają rosnące roszczenia pracowników medycznych jeśli chodzi  

o ich wynagrodzenia? 

 

Pani Bożena Zachacz – jeżeli chodzi o wynagrodzenia to otrzymujemy środki w osobnej puli dla 

pielęgniarek, dla położnych i ratowników. Koszty zarówno wynagrodzeń jak i usług rosną. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – sytuacja z finansowaniem z NFZ jest ciężka. 

Czy są jeszcze pytania? Nie widzę. Dziękuję pani Głównej Księgowej Powiatowego Szpitala  

za udział w posiedzeniu Zarządu Powiatu. 

 

Pani Dorota Sobierajska – mnie niepokoi to zadłużenie szpitala. Rozumiem, że jest to korzystne 

zyskać 6 mln. zł przy zaangażowaniu swojego 1 mln. zł, ale to jest następne zadłużenie szpitala.  

W momencie kiedy szpital stanie się niewypłacalny powiat będzie musiał to całe zadłużenie 

przejąć.  

 

Pani Lidia Zwierzchowska – zdajemy sobie z tego sprawę.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się 

informacją z działalności Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o.   

za 2018 rok, wysłuchał wyjaśnień Głównej Księgowej Powiatowego Szpitala oraz zaakceptował 

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji  i postanowił go wnieść pod obrady 

Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się informacją z działalności Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o.  za 2018 rok, wysłuchał wyjaśnień Głównej Księgowej 

Powiatowego Szpitala oraz zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia 

informacji  i postanowił go wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o. wraz z informacją 

z działalności Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o.o.  za 2018 rok oraz 

projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo - Opiekuńczego w Raciążku za 2018 rok. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.3. Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo - 

Opiekuńczego w Raciążku za 2018 rok. 
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Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

ze sprawozdaniem z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo - Opiekuńczego 

w Raciążku za 2018 rok. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia sprawozdania i wnieść go pod obrady Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się ze sprawozdaniem z działalności Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo - Opiekuńczego w Raciążku za 2018 rok, zaakceptował projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania i postanowił wnieść go pod obrady Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo - Opiekuńczego w Raciążku za 2018 rok, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

za 2018  rok Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.4. Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018  rok Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

Czy są pytania, uwagi?  

 

Pani Dorota Sobierajska – niebezpieczeństwa finansowego nie widzę. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska - proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

ze sprawozdaniem finansowym za 2018 rok Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania i postanowił wnieść go pod obrady Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się ze sprawozdaniem finansowym za 2018  rok Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku, zaakceptował projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania i postanowił wnieść go pod obrady Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 3 kwietnia 2019 r. znak: 

PS.8023.6.2019 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2018  rok Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za 2018 rok. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.5. Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego za 2018 rok. 

 

Pani Dorota Sobierajska – zgodnie z ustawą o finansach publicznych Rada Powiatu zobligowana 

jest do rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za 2018 rok. Sprawozdania zostały przekazane 

Radzie Powiatu i będą rozpatrywane na sesji absolutoryjnej. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska - czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zaakceptować projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za 2018 rok i wnieść pod 

obrady Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2018 rok i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za 2018 rok, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty  

z wykonania uchwał Rady Powiatu Aleksandrowskiego podjętych na III sesji. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.6. Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

podjętych na III sesji. 
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Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

podjętych na III sesji i wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania 

Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu Aleksandrowskiego podjętych na III sesji i postanowił 

wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty z wykonania uchwał 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego podjętych na III sesji, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

„Programu współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2018”. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.7. Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Powiatu Aleksandrowskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2018”. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Powiatu Aleksandrowskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2018” i wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z realizacji „Programu współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2018” i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 16 kwietnia 2019 r. 

znak: PS.510.2.2019 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z realizacji „Programu współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi 
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oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2018”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Informacja Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim dot. kosztów utrzymania mieszkania treningowego w okresie utrzymania 

trwałości projektu partnerskiego „Rodzina w Centrum 2”. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.8. Informacja Kierownika Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim dot. kosztów utrzymania mieszkania 

treningowego w okresie utrzymania trwałości projektu partnerskiego „Rodzina w Centrum 2”. 

Czy są pytania, uwagi?  

 

Pan Adam Potaczek – na utworzenie mieszkania treningowego mamy środki zewnętrzne, dalej jest 

kwestia utrzymania tego mieszkania i kosztów związanych z zapewnieniem poradnictwa 

specjalistycznego dla usamodzielnianych wychowanków przebywających w mieszkaniu 

treningowym oraz dla rodzin zastępczych funkcjonujących w powiecie, przez okres trwałości 

projektu.  

 

Pani Dorota Sobierajska – w tej chwili już jest za późno na wycofanie się z tego projektu. Jako 

przykład można podać ten projekt na przyszłość. Należy zobowiązać kierowników, dyrektorów  

powiatowych jednostek organizacyjnych, naczelników wydziałów Starostwa Powiatowego, którzy 

składają wnioski o dofinansowanie, żeby w takim terminie przekazali sprawę do Zarządu Powiatu, 

żeby Zarząd mógł się zapoznać ze skutkami finansowymi, z efektami danego projektu. Często 

tematy wprowadzane są nawet w dniu posiedzenia Zarządu, bo jest już termin na przesłanie 

wniosku. Mieszkanie treningowe to była jedna z form oferowanych w ramach tego projektu. 

Mogliśmy do tego przystąpić, ale nie musieliśmy. 

Osoba może przebywać w mieszkaniu treningowym chyba dwa lata. Osoba ta to usamodzielniany 

wychowanek placówki socjalizacyjnej lub rodzinnego domu dziecka lub rodziny zastępczej.  Przez 

ten okres osoba ta ma się nauczyć samodzielnego funkcjonowania. Zarząd będzie mógł mieć 

problem gdy się okaże, że nie ma możliwości, żeby ta osoba opuściła to mieszkanie.  

Uważam, że wnoszący sprawę powinni przedkładać założenia programowe i przewidywane koszty.  

Moim zdaniem przedstawione przez Kierownika PCPR koszty są trochę zaniżone. Nie ma ujętej np. 

bieżącej konserwacji.  

 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z informacją Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim 

dot. kosztów utrzymania mieszkania treningowego w okresie utrzymania trwałości projektu 

partnerskiego „Rodzina w Centrum 2”. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, zapoznał się z informacją Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim dot. kosztów utrzymania mieszkania treningowego w okresie 

utrzymania trwałości projektu partnerskiego „Rodzina w Centrum 2”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Informacja Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 16 kwietnia 2019 r. znak: PŚ.091.3.1.1.2019 dot. kosztów utrzymania mieszkania 

treningowego w okresie utrzymania trwałości projektu partnerskiego „Rodzina w Centrum 2”, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Projekt ogłoszenia o konkursie na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.9. Projekt ogłoszenia o konkursie  

na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, przyjąć opracowany przez komisję konkursową 

projekt ogłoszenia o konkursie na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku i ogłosić konkurs na stanowisko Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku oraz wyznaczyć termin składania 

ofert do dnia 30 kwietnia 2019 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął opracowany przez komisję konkursową projekt ogłoszenia  

o konkursie na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku. 

Zarząd Powiatu, postanowił ogłosić konkurs na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku i wyznaczył termin składania ofert do dnia  

30 kwietnia 2019 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Przewodniczącej komisji konkursowej z dnia 15 kwietnia 2019 r. znak: PS.2111.1.2019 wraz 

projektem ogłoszenia o konkursie na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.10. Pismo Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad działającej za pośrednictwem 

pełnomocnika reprezentującego Biuro Konstrukcyjne REJPROJEKT Anna Rej z siedzibą 

Siołkowa 336, 33-330 Grybów, o wydanie opinii na realizację inwestycji drogowej dot. 

rozbudowy drogi krajowej nr DK91 od km 216+453 do km 216+871,66, tj. na długości 

418,66 m w ramach inwestycji polegającej na rozbiórce wiaduktu w ciągu drogi krajowej 

nr 91 wraz z budową nowego wiaduktu nad linią kolejową w miejscowości Dąbrówka 

gmina Raciążek oraz w miejscowości Konstantynowo gmina Waganiec”  - zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.10. Pismo Generalnej Dyrekcji Dróg  

i Autostrad działającej za pośrednictwem pełnomocnika reprezentującego Biuro Konstrukcyjne 

REJPROJEKT Anna Rej z siedzibą Siołkowa 336, 33-330 Grybów, o wydanie opinii na realizację 

inwestycji drogowej dot. rozbudowy drogi krajowej nr DK91 od km 216+453 do km 216+871,66, 

tj. na długości 418,66 m w ramach inwestycji polegającej na rozbiórce wiaduktu w ciągu drogi 

krajowej nr 91 wraz z budową nowego wiaduktu nad linią kolejową w miejscowości Dąbrówka 

gmina Raciążek oraz w miejscowości Konstantynowo gmina Waganiec”. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa informuje, że 

przedmiotowa inwestycja nie koliduje z zadaniami samorządowymi powiatu. Zarządcą drogi 

krajowej jest GDDiA. Proponuję, pozytywnie zaopiniował i nie wnosić uwag do wniosku 

przedłożonego przez  Generalną Dyrekcję Dróg i Autostrad działającą za pośrednictwem 

pełnomocnika reprezentującego Biuro Konstrukcyjne REJPROJEKT Anna Rej z siedzibą  

Siołkowa 336, 33-330 Grybów, do realizacji inwestycji drogowej dot. rozbudowy drogi krajowej           

nr DK91 od km 216+453 do km 216+871,66, tj. na długości 418,66 m w ramach inwestycji 

polegającej na rozbiórce wiaduktu w ciągu drogi krajowej nr 91 wraz z budową nowego wiaduktu 

nad linią kolejową w miejscowości Dąbrówka gmina Raciążek oraz w miejscowości 

Konstantynowo gmina Waganiec”  . 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie zaopiniował i nie wniósł uwag do wniosku przedłożonego przez  

Generalną Dyrekcję Dróg i Autostrad działającą za pośrednictwem pełnomocnika reprezentującego 

Biuro Konstrukcyjne REJPROJEKT Anna Rej z siedzibą Siołkowa 336, 33-330 Grybów, do 

realizacji inwestycji drogowej dot. rozbudowy drogi krajowej nr DK91 od km 216+453 do km 

216+871,66, tj. na długości 418,66 m w ramach inwestycji polegającej na rozbiórce wiaduktu w 

ciągu drogi krajowej nr 91 wraz z budową nowego wiaduktu nad linią kolejową w miejscowości 

Dąbrówka gmina Raciążek oraz w miejscowości Konstantynowo gmina Waganiec”  . 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Budownictwa i Architektury z dnia 11 kwietnia 2019 r. znak: 

AB.6749.5.2019 wraz z pismem Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad działającej  

za pośrednictwem pełnomocnika reprezentującego Biuro Konstrukcyjne REJPROJEKT Anna Rej  

z siedzibą Siołkowa 336, 33-330 Grybów, o wydanie opinii na realizację inwestycji drogowej dot. 
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rozbudowy drogi krajowej nr DK91 od km 216+453 do km 216+871,66, tj. na długości 418,66 m  

w ramach inwestycji polegającej na rozbiórce wiaduktu w ciągu drogi krajowej nr 91 wraz  

z budową nowego wiaduktu nad linią kolejową w miejscowości Dąbrówka gmina Raciążek oraz  

w miejscowości Konstantynowo gmina Waganiec”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.11. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół im. Ignacego Jana Paderewskiego w Zbrachlinie  

o wsparcie organizacji Festiwalu Piosenki Religijnej dla Szkół Podstawowych „Śladami 

Świętego Jana Pawła II” – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.11. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół 

im. Ignacego Jana Paderewskiego w Zbrachlinie o wsparcie organizacji Festiwalu Piosenki 

Religijnej dla Szkół Podstawowych „Śladami Świętego Jana Pawła II”. 

Dyrektor Zespołu Szkół im. Ignacego Jana Paderewskiego w Zbrachlinie zwrócił się o wsparcie 

organizacji Festiwalu Piosenki Religijnej dla Szkół Podstawowych „Śladami Świętego Jana Pawła 

II”, który odbędzie się 30 kwietnia 2019 r. w siedzibie szkoły. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, pozytywnie rozpatrzyć wniosek Dyrektora Zespołu 

Szkół im. Ignacego Jana Paderewskiego w Zbrachlinie i ufundować nagrody dla laureatów  

Festiwalu Piosenki Religijnej dla Szkół Podstawowych „Śladami Świętego Jana Pawła II” za kwotę 

do 200 zł ze środków przeznaczonych w budżecie na kulturę. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Szkół im. Ignacego Jana 

Paderewskiego w Zbrachlinie i postanowił ufundować nagrody dla laureatów  Festiwalu Piosenki 

Religijnej dla Szkół Podstawowych „Śladami Świętego Jana Pawła II” za kwotę do 200 zł  

ze środków przeznaczonych w budżecie na kulturę. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 16 kwietnia 2019 r. 

znak: PS.0532.7.2019/K wraz z wnioskiem Dyrektora Zespołu Szkół im. Ignacego Jana 

Paderewskiego w Zbrachlinie z dnia 5 kwietnia 2019 r. o wsparcie organizacji Festiwalu Piosenki 

Religijnej dla Szkół Podstawowych „Śladami Świętego Jana Pawła II”, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.12. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół im. Ignacego Jana Paderewskiego w Zbrachlinie  

o wsparcie organizacji „XIX Festiwalu Piosenki Angielskiej” – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.12. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół 

im. Ignacego Jana Paderewskiego w Zbrachlinie o wsparcie organizacji „XIX Festiwalu Piosenki 

Angielskiej”. 
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Dyrektor Zespołu Szkół im. Ignacego Jana Paderewskiego w Zbrachlinie zwrócił się o wsparcie 

organizacji „XIX Festiwalu Piosenki Angielskiej”, który odbędzie się 13 maja 2019 r. Uczestnikami 

konkursu są uczniowie szkół podstawowych i gimnazjów z terenu powiatu. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, pozytywnie rozpatrzyć wniosek Dyrektora Zespołu 

Szkół im. Ignacego Jana Paderewskiego w Zbrachlinie i ufundować nagrody dla laureatów  

„XIX Festiwalu Piosenki Angielskiej” za kwotę do 300 zł ze środków przeznaczonych  

w budżecie powiatu na kulturę. 

 Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Szkół im. Ignacego Jana 

Paderewskiego w Zbrachlinie i postanowił ufundować nagrody dla laureatów „XIX Festiwalu 

Piosenki Angielskiej” za kwotę do 300 zł ze środków przeznaczonych w budżecie powiatu  

na kulturę. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 16 kwietnia 2019 r. 

znak: PS.0532.8.2019/K wraz z wnioskiem Dyrektora Zespołu Szkół im. Ignacego Jana 

Paderewskiego w Zbrachlinie z dnia 5 kwietnia 2019 r. o wsparcie organizacji „XIX Festiwalu 

Piosenki Angielskiej”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.13. Wniosek Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej w Ciechocinku o wsparcie finansowe 

przy zakupie nagród dla dzieci biorących udział w „VI Wojewódzkich Pokazach i Paradzie 

Strażackiej” – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.13. Wniosek Prezesa Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Ciechocinku o wsparcie finansowe przy zakupie nagród dla dzieci biorących udział  

w „VI Wojewódzkich Pokazach i Paradzie Strażackiej”. 

Prezes Ochotniczej Straży Pożarnej w Ciechocinku zwrócił się o wsparcie finansowe przy zakupie 

nagród dla dzieci biorących udział w „VI Wojewódzkich Pokazach i Paradzie Strażackiej”, która 

odbędzie się 15 czerwca 2019 r. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, pozytywnie rozpatrzyć wniosek Prezesa Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Ciechocinku i ufundować nagrody dla dzieci biorących udział  

w „VI Wojewódzkich Pokazach i Paradzie Strażackiej” za kwotę do 300 zł ze środków 

przeznaczonych w budżecie powiatu na promocję. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Ciechocinku i postanowił ufundować nagrody dla dzieci biorących udział w „VI Wojewódzkich 

Pokazach i Paradzie Strażackiej” za kwotę do 300 zł ze środków przeznaczonych w budżecie 

powiatu na promocję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 16 kwietnia 2019 r. 

znak: PS.0532.9.2019/K wraz z wnioskiem Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej w Ciechocinku  

o wsparcie finansowe przy zakupie nagród dla dzieci biorących udział w „VI Wojewódzkich 

Pokazach i Paradzie Strażackiej”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.14. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

organizacji dożynek wojewódzkich w Ciechocinku – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.14. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie organizacji dożynek wojewódzkich w Ciechocinku. 

W związku z włączeniem się Powiatu Aleksandrowskiego wraz z Gminą Miejską Ciechocinek  

w organizację tegorocznych dożynek wojewódzkich w Ciechocinku w dniu 25 sierpnia br., 

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu zwraca się o wyrażenie zgody  

na zmianę nazwy zadania z „dożynek powiatowych” na „dożynki wojewódzkie” oraz zwiększenie 

kwoty na ich realizację z 15.000 zł do 18.000 zł. Dodatkowe środki będą przeznaczone na zakup 

nagród dla laureatów konkursu na najładniejsze stoisko powiatowe podczas dożynek. Głównym 

organizatorem dożynek jest Marszałek Województwa Kujawsko – Pomorskiego. 

Czy są pytania, uwagi?  

 

Pani Dorota Sobierajska – proponuję ostrożnie do tego podejść. Możemy przecież wystąpić do 

sponsorów o dofinansowanie tego zadania. Na dzisiaj Zarząd nie ma z czego przesunąć środków  

w celu zwiększenia kwoty z przeznaczeniem na dożynki. Trzeba te środki przesunąć z jakiegoś 

zadania. Proponuję rozważyć możliwość pozyskania sponsorów. W przypadku braku środków 

Zarząd rozważy możliwość ich zwiększenia. Przesunięcie środków między zadaniami może odbyć 

się jedynie na sesji, decyzją Rady Powiatu. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – ile środków przekazują na ten cel pozostałe samorządy? 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – Marszałek Województwa ma przekazać na ten cel 40 tys. zł, nie 

wiem ile przeznaczy Gmina Miejska Ciechocinek. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jestem za propozycją pani Skarbnik, najpierw wystąpić do 

sponsorów, a później jeśli zabraknie środków, rozważymy możliwość ich zwiększenia. 
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Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z pismem Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie organizacji 

dożynek wojewódzkich w Ciechocinku i  jednocześnie proponuję wystąpić do sponsorów  

o dofinansowanie tego przedsięwzięcia. W przypadku nie pozyskania środków z źródeł 

zewnętrznych, Zarząd Powiatu rozważy możliwość zwiększenia środków zabezpieczonych  

w budżecie powiatu na organizację dożynek powiatowych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z pismem Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji 

Powiatu w sprawie organizacji dożynek wojewódzkich w Ciechocinku i postanowił wystąpić  

do sponsorów o dofinansowanie tego przedsięwzięcia. W przypadku nie pozyskania środków  

z źródeł zewnętrznych, Zarząd Powiatu rozważy możliwość zwiększenia środków zabezpieczonych  

w budżecie powiatu na organizację dożynek powiatowych. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 16 kwietnia 2019 r. 

znak: PS.425.8.2019 w sprawie organizacji dożynek wojewódzkich w Ciechocinku, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.15. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie oferty 

firmy Polskie Wydawnictwa Reklamowe z Torunia odkupienia albumu fotograficznego 

„Powiat Aleksandrowski – niezwykłe miejsca pod dachem nieba” – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.15. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie oferty firmy Polskie Wydawnictwa Reklamowe z Torunia 

odkupienia albumu fotograficznego „Powiat Aleksandrowski – niezwykłe miejsca pod dachem 

nieba”. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, wyrazić zgodę na odkupienie od Polskiego 

Wydawnictwa Reklamowe z Torunia 200 egzemplarzy albumu fotograficznego „Powiat 

Aleksandrowski – niezwykłe miejsca pod dachem nieba” za kwotę 1.230 zł brutto tj. 5 zł +Vat  

za egzemplarz albumu, ze środków przeznaczonych w budżecie powiatu na promocję. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na odkupienie od Polskiego Wydawnictwa Reklamowe  

z Torunia 200 egzemplarzy albumu fotograficznego „Powiat Aleksandrowski – niezwykłe miejsca 

pod dachem nieba” za kwotę 1.230 zł brutto tj. 5 zł +Vat za egzemplarz albumu, ze środków 

przeznaczonych w budżecie powiatu na promocję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 10 kwietnia 2019 r. 

znak: PS.0533.6.2019 w sprawie oferty firmy Polskie Wydawnictwa Reklamowe z Torunia 

odkupienia albumu fotograficznego „Powiat Aleksandrowski – niezwykłe miejsca pod dachem 

nieba”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.16. Wniosek o udzielenie zamówienia o wartości powyżej 15.000 zł bez podatku  

od towarów i usług, a nie przekraczającej kwoty wskazanej w art. 4 pkt 8 ustawy Prawo 

zamówień publicznych na opracowanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej  

na budowę placówki opiekuńczo – wychowawczej dla 14 dzieci w Aleksandrowie 

Kujawskim wraz z wyposażeniem, ustalona wartość zamówienia, projekt zapytania 

ofertowego z załącznikami oraz projekt umowy z wykonawcą – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.16. Wniosek o udzielenie zamówienia  

o wartości powyżej 15.000 zł bez podatku od towarów i usług, a nie przekraczającej kwoty 

wskazanej w art. 4 pkt 8 ustawy Prawo zamówień publicznych na opracowanie dokumentacji 

projektowo – kosztorysowej na budowę placówki opiekuńczo – wychowawczej dla 14 dzieci  

w Aleksandrowie Kujawskim wraz z wyposażeniem, ustalona wartość zamówienia, projekt 

zapytania ofertowego z załącznikami oraz projekt umowy z wykonawcą. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, wszcząć postępowanie o udzielenie zamówienia 

publicznego  o wartości powyżej 15.000 zł bez podatku od towarów i usług, a nie przekraczającej 

kwoty wskazanej w art. 4 pkt 8 ustawy Prawo zamówień publicznych na opracowanie dokumentacji 

projektowo – kosztorysowej na budowę placówki opiekuńczo – wychowawczej dla 14 dzieci  

w Aleksandrowie Kujawskim wraz z wyposażeniem. Proponuję zatwierdzić ustaloną wartość 

zamówienia, projekt zapytania ofertowego z załącznikami oraz projekt umowy z wykonawcą. 

Wartość zamówienia brutto wynosi 40.334,78 zł.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił wszcząć postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego   

o wartości powyżej 15.000 zł bez podatku od towarów i usług, a nie przekraczającej kwoty 

wskazanej w art. 4 pkt 8 ustawy Prawo zamówień publicznych na opracowanie dokumentacji 

projektowo – kosztorysowej na budowę placówki opiekuńczo – wychowawczej dla 14 dzieci  

w Aleksandrowie Kujawskim wraz z wyposażeniem. 

Zarząd Powiatu,  zatwierdził ustaloną wartość zamówienia, projekt zapytania ofertowego  

z załącznikami oraz projekt umowy z wykonawcą. 

 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wniosek Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 16 kwietnia 2019 r. znak: 

Rz.272.2.9.2019 o udzielenie zamówienia o wartości powyżej 15.000 zł bez podatku od towarów  

i usług, a nie przekraczającej kwoty wskazanej w art. 4 pkt 8 ustawy Prawo zamówień publicznych 
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na opracowanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej na budowę placówki opiekuńczo – 

wychowawczej dla 14 dzieci w Aleksandrowie Kujawskim wraz z wyposażeniem, ustalona wartość 

zamówienia, projekt zapytania ofertowego z załącznikami oraz projekt umowy z wykonawcą, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.17. Projekt umowy z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim o wsparcie finansowe  

ze środków budżetu państwa organu prowadzącego w zakresie rozwijania zainteresowań 

uczniów przez promocję i wpieranie czytelnictwa dzieci i młodzieży, w tym nowości 

wydawniczych w ramach realizacji Priorytetu 3 „Narodowego Programu Rozwoju 

Czytelnictwa” w roku 2019. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.17. Projekt umowy z Wojewodą 

Kujawsko – Pomorskim o wsparcie finansowe ze środków budżetu państwa organu prowadzącego 

w zakresie rozwijania zainteresowań uczniów przez promocję i wpieranie czytelnictwa dzieci  

i młodzieży, w tym nowości wydawniczych w ramach realizacji Priorytetu 3 „Narodowego 

Programu Rozwoju Czytelnictwa” w roku 2019. 

Na wniosek Powiatu Aleksandrowskiego złożony w październiku 2018 r., Technikum Nr 1 Zespołu 

Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim otrzymało dotację w wysokości 12.000 zł na zakup 

książek do biblioteki szkolnej. Wkład własny samorządu wynosi 3.000 zł.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zawrzeć umowę z Wojewodą Kujawsko – 

Pomorskim o wsparcie finansowe ze środków budżetu państwa organu prowadzącego w zakresie 

rozwijania zainteresowań uczniów przez promocję i wpieranie czytelnictwa dzieci  

i młodzieży, w tym nowości wydawniczych w ramach realizacji Priorytetu 3 „Narodowego 

Programu Rozwoju Czytelnictwa” w roku 2019. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć umowę z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim  

o wsparcie finansowe ze środków budżetu państwa organu prowadzącego w zakresie rozwijania 

zainteresowań uczniów przez promocję i wpieranie czytelnictwa dzieci i młodzieży, w tym nowości 

wydawniczych w ramach realizacji Priorytetu 3 „Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa”  

w roku 2019. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 17 kwietnia 2019 r. 

znak: PS.0420.2.2019 wraz z projektem umowy z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim o wsparcie 

finansowe ze środków budżetu państwa organu prowadzącego w zakresie rozwijania zainteresowań 

uczniów przez promocję i wpieranie czytelnictwa dzieci i młodzieży, w tym nowości 

wydawniczych w ramach realizacji Priorytetu 3 „Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa”  

w roku 2019, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.18. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

interpelacji radnego dot. zakupu ławek i zamontowania ich na terenie parku przy Zespołu 

Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.18. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie interpelacji radnego dot. zakupu ławek i zamontowania 

ich na terenie parku przy Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. 

Radny pan Arkadiusz Gralak złożył interpelację dotyczącą zakupu ławek i zainstalowanie ich 

wzdłuż zbiornika wodnego na terenie parku Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. 

Wystąpiliśmy do Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  o ustosunkowanie się do tych propozycji. 

Dyrektor podał, że koszt pojedynczej ławki parkowej wynosi od 700 zł do 1.500 zł brutto. Łączny 

koszt zakupu i montażu 8 ławek i 8 koszy to ok. 11.000 zł, zakładając cenę ławki 800 zł, a cenę 

kosza 500 zł. Dyrektor widzi potrzebę postawienia dodatkowo czterech ławek nowych wzdłuż linii 

brzegowej stawu i wymianę czterech innych istniejących w parku. 

Czy są pytania, uwagi? 

 

Pani Dorota Sobierajska – ceny lekkich ławek parkowych kształtują się od 200 – 500 zł, a 

ciężkich, z zabudowanymi bokami ok. 1.500 zł. Cena kosza też uzależniona jest od wielkości, 

rodzaju, ale jest o połowę niższa od tej podanej przez pana Dyrektora. Uważam, że Dyrektor  

ZS Nr 1 CKP powinien poszukać możliwości dofinansowania tego zadania, jak i zagospodarowania 

całego terenu, ze źródeł zewnętrznych. Można rozważyć utworzenie w parku strefy aktywności, 

gdzie można by czynnie wypoczywać. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – nie ma miejsca na utworzenie strefy aktywności. Intencją jest żeby 

zamontować ławki i kosze na śmieci. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – moim zdaniem należy rozważyć zakup i montaż ciężkich, 

solidnych ławek. 

 

Pan Adam Potaczek – rozmieszczenie ławek w parku szkolnym wymaga zgody Wojewódzkiego 

Konserwatora Zabytków. 

 

Pan Piotr Marciniak – wokół stawu są dwie aleje, jedna jest wyraźna, a druga zniekształcona, 

zarośnięta, gdyby udało się je zrekonstruować i utworzyć ciąg pieszy to byłoby świetnie. To jest 

niezależnie od montażu ławek i koszy na śmieci. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – po zapoznaniu się z interpelacją radnego pana Arkadiusza Gralaka 

dot. zakupu ławek i zamontowania ich na terenie parku przy Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim oraz ze stanowiskiem Dyrektora ZS Nr 1 CKP w przedmiotowej 

sprawie, proponuję zobowiązać Dyrektora ZS Nr 1 CKP do wystąpienia do Konserwatora 

Zabytków w sprawie wyrażenia zgody i ustalenia warunków montażu ławek na terenie parku oraz 

rozważenia możliwości pozyskania środków zewnętrznych na zakup i montaż ławek oraz 

zagospodarowanie terenu. 

Kto jest za? Dziękuję. 



28 
 

 

PROTOKÓŁ NR 26/2019 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z interpelacją radnego pana Arkadiusza Gralaka dot. zakupu 

ławek i zamontowania ich na terenie parku przy Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim oraz ze stanowiskiem Dyrektora ZS Nr 1 CKP w przedmiotowej sprawie, zobowiązał 

Dyrektora ZS Nr 1 CKP do wystąpienia do Konserwatora Zabytków w sprawie wyrażenia zgody i 

ustalenia warunków montażu ławek na terenie parku oraz rozważenia możliwości pozyskania 

środków zewnętrznych na zakup i montaż ławek oraz zagospodarowanie terenu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 17 kwietnia 2019 r. 

znak: PS.0003.2.2019 w sprawie interpelacji radnego dot. zakupu ławek i zamontowania ich na 

terenie parku przy Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do spraw różnych. 

 

Pan Piotr Marciniak – Burmistrz Miasta Aleksandrowa Kujawskiego przysłał pismo dotyczące 

dwóch spraw. Chodzi o zmianę formy wnoszonych opłat do zarządu wspólnego i tym tematem 

proponowałbym dzisiaj się nie zajmować. Musimy to przeanalizować z panią Skarbnik. Druga 

sprawa to wymiana dwóch lamp oświetleniowych na budynku będącym siedzibą Starostwa 

Powiatowego i Urzędu Miejskiego oraz skrzynki rozdzielczej, która zasila lampy i punkty do ozdób 

świątecznych. Koszt tego zadania wyniesie ok. 5 tys. zł. Burmistrz Miasta Aleksandrowa 

Kujawskiego proponuje pokrycie tego wydatku z funduszu remontowego. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję, na wniosek Burmistrza Miasta Aleksandrowa 

Kujawskiego, wyrazić zgodę na wymianę dwóch lamp na budynku będącym siedzibą Starostwa 

Powiatowego i Urzędu Miejskiego w Aleksandrowie za kwotę ok. 5 tys. zł i pokrycie tego wydatku 

z funduszu remontowego zarządu nieruchomością wspólną. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, na wniosek Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego, wyraził zgodę  

na wymianę dwóch lamp na budynku będącym siedzibą Starostwa Powiatowego i Urzędu 

Miejskiego w Aleksandrowie za kwotę ok. 5 tys. zł i pokrycie tego wydatku z funduszu remontowego 

zarządu nieruchomością wspólną. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego dot. zmiany formy wnoszonych opłat do 

zarządu nieruchomością wspólną i wymianą dwóch lamp oświetleniowych na budynku będącym 

siedzibą Starostwa Powiatowego i Urzędu Miejskiego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie widzę. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 13:55. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


